
Subject: Предложение за промяна в наредбата за прием в ДГ 

 

Здравейте г-жо Угренова, 

Искам да Ви помоля да помислите върху критерия за многодетни семейства и защо той 

е поставен при социалните критерии, а критерия за близнаци и деца родени с разлика 

по-малко от 24 месеца са в общите критерии. Така според мен ощетявате семейства, 

като моето, което с допълнителни две точки е обречено на социалната опашка, докато 

семейства с близнаци са в общата най-отгоре. Все пак нали идеята е да се стимулират 

семействата с повече от две двца, а така ги обричате да не влезнат в градина защото в 

социалната опашка +2 точки са нищо. Искам и да изкажа благодарността си за 

направеното през изминалите години и вече влизането в градина по район не е толкова 

невъзможно. 
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